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Bestuur 

 
Het bestuur bestond in het verslagjaar uit Sandra Smit (secretariaat), Frank Post 

(penningmeester),  Helen Kaptein (technische zaken) en Angelique Kreulen (voorzitter).  

Het bestuur is nog steeds op zoek naar een 5e bestuurslid; Algemene Zaken. 

 

In seizoen 2022-2023 was een kleine toename van het aantal senioren leden te zien en een 

grotere toename van het aantal jeugdleden. In totaal heeft vv Zaanstad zo’n 320 leden, 

exclusief de volleybalspeeltuin. 

 

Samenwerking 

Het seizoen 2022-2023 is een aanvang gemaakt met het voeren van een aantal gesprekken 

met omliggende verenigingen. Dit ter kennismaking maar ook om te onderzoeken of er in de 

toekomst mogelijkheden zijn tot samenwerking.  

 

Action Volley en Volleybalspeeltuin 

De maatschappij verandert. Individualisering speelt een belangrijke rol. De club wordt 

gevonden om elkaar te ontmoeten en een gezellige tijd te hebben door sport en beweging. 

Naast prestatiesport ligt een groter accent op plezier met een bal. Er worden door 

(potentiële) leden andere eisen aan een vereniging gesteld. Het is belangrijk op deze 

veranderingen in te spelen om de volleybal- én verenigingssport aantrekkelijk te houden 

voor een zo breed mogelijk publiek. 

 

Om jeugd te werven en betrokken te houden moeten trainingen ook interessant zijn voor 

minder prestatief ingestelde jeugd. In dat kader heeft in seizoen 2022-2023 een clinic Action 

Volley plaatsgevonden. Deze werd i.s.m. de Nevobo uitgevoerd door Remko Kenter. Trainers 

van omliggende verenigingen waren ook uitgenodigd aanwezig te zijn en kennis te nemen 

van dit concept.  

 

Action Volley is een trainingsmethodiek waarmee de jongere jeugd (CMV) zich op een 

speelse wijze breed motorisch ontwikkeld naast de eigentijdse kennismaking met de 

(volleybal)sport. Het seizoen is gebruikt verder te onderzoeken hoe deze spelvorm bij vv 

Zaanstad geïmplementeerd kan worden naast het bestaande CMV volleybal.  

Dit heeft geleid tot een eerste aanzet in samenwerking met VC de Where op het gebied van 

Action Volley.  

 

Daarnaast is ook de jongste jeugd welkom binnen vv Zaanstad. Voor 4-6 jarigen is de 

volleybalspeeltuin geïntroduceerd. Halverwege het seizoen is gestart met de 

Volleybalspeeltuin op de Veldbloemenweg in Zaandam, wat met groot enthousiasme 

ontvangen is. 

 

Tweewekelijks lag het accent op de motorische ontwikkeling en spelen. Door jonge kinderen 

binnen de club te verwelkomen wordt men langzaam vertrouwd gemaakt met de 

volleybalsport. 
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Een belangrijke ontwikkeling waarmee vv Zaanstad een leven lang volleybal nastreeft.       

 

Contact sportbedrijf 

Met het sportbedrijf Zaanstad zijn de contacten geïntensiveerd. Dit heeft mede geleid tot 

deelname aan diverse door het sportbedrijf georganiseerde activiteiten, waaronder de “mini 

experience”,  “sport 10 daagse” en het Zaans sportcongres.  Ook is gesproken over mogelijke 

financiering, middels het sportakkoord, van nieuw sportaanbod door vv Zaanstad. 

 

Sponsoren 

Het gehele seizoen is een sponsordenktank actief geweest waarbij er inspirerende 

gesprekken gevoerd zijn die geleid hebben tot het maken van een sponsorbrochure. De 

definitieve versie van deze brochure is begin seizoen 2023-2024 in gebruik genomen. 

Met de bestaande sponsoren zijn gesprekken gevoerd over de lopende contracten, die in 

enkele gevallen geleid hebben tot een mooie uitbreiding van het bestaande contract.  

 

Thuiswedstrijden 

Alle geplande thuiswedstrijden, inclusief die van heren 1, worden vanaf dit seizoen gespeeld 

in de breedtesporthal in De Koog. Dit zorgt voor een zeer strakke wedstrijdplanning waarbij 

er weinig mogelijkheden zijn om extra wedstrijden in te voegen. Het maximum aantal 

wedstrijden per avond/dag is bijna bereikt. Als we komend seizoen (verder) groeien en meer 

teams inschrijven in de competitie zal er dus gekeken moeten worden naar alternatieve 

opties. 

 

Al onze wedstrijden in de breedtesporthal spelen en het gevoel een “eigen hal” te hebben 

heeft een positief effect op de sfeer en op de kantineopbrengst. 

 

Stichting Topvolleybal Zaanstad 

Er heeft een financiële overdracht plaatsgevonden van het restsaldo van de stichting 

Topvolleybal Zaanstad naar volleybalvereniging Zaanstad.  

 

Financieel  

Het seizoen 2022-2023 sluiten we af met een negatief resultaat van € 1.263. Er was een 

verlies begroot van € 12.500. Het aanzienlijke verschil wordt voornamelijk veroorzaakt door 

een hogere contributieopbrengst, een schenking van de Vriendenloterij (€ 5.000) en lagere 

trainerskosten. Daar tegenover staan hogere uitgaven voor materialen (o.a. sponsordoeken 

en ballen) en hogere algemene kosten. 

Wij zijn blij met de bijdrage van € 1.000 van het Sportbedrijf Zaanstad  in het kader van het 

sportakkoord en met eenzelfde bijdrage van het NOC*NSF voor het eredivisie zitvolleybal. Al 

met al kunnen wij daarom terugkijken op een financieel goed jaar.  

 

Het seizoen 2023-2024 verwacht het bestuur te eindigen met een negatief resultaat van € 

1.806. Wij zijn blij dat we weer een aantal mooie sponsors voor meerdere jaren aan onze 

vereniging hebben kunnen binden.  
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Voor het seizoen 2024-2025 wil het bestuur voorstellen de contributie voor de 

basistrainingen te verhogen met 2%. Als extra zal ieder lid een lot van de Grote Clubactie 

ontvangen (dit hebben wij meegenomen in de contributieverhogingen). Hiermee willen wij 

de druk op de vrijwilliger voor het jaarlijks verdelen en incasseren van verkochte loten 

wegnemen.  

 

Arbitrage 

Het afgelopen seizoen heeft vv Zaanstad voldaan aan de eisen van de Nevobo als het gaat 

om het leveren van scheidsrechters. vv Zaanstad acteert met 6 teams op divisie niveau. Om 

het aantal vereiste punten te behalen wordt momenteel een stevige inzet gevraagd van 

scheidsrechters die op nationaal niveau voor onze club mogen fluiten.  

Daarnaast worden door onze club boetes ontvangen voor elke thuiswedstrijd waar wij geen 

verenigingsscheidsrechter konden afvaardigen. Het is belangrijk dat meer leden of ouders 

van leden zich laten scholen zodat de club het grote aantal (jeugd)teams in de competities 

kan blijven inplannen. Wanneer het puntentotaal niet gehaald wordt belooft de Nevobo elk 

jaar steviger op te treden.  

Het is belangrijk dat verenigingsscheidsrechters doorstromen tot regioscheidsrechter.  Er 

moeten meer fluitisten voor regiodivisie en promotieklasse bij! Jacob Kalter, onze 

scheidsrechtercoördinator, heeft sancties weten te voorkomen door scheidsrechters van 

omliggende verenigingen voor vv Zaanstad te laten fluiten. Laten wij met elkaar het 

terugtrekken van teams vóórkomen door nu in te spelen op een dreigend tekort en op die 

manier geforceerde terugtrekkingen te voorkomen. 

 

Vrijwilligers 

Het bestuur prijst zich weer gelukkig met het vele goede werk dat is verricht door de 

verschillende commissies en andere vrijwilligers. Wel zien we dat het steeds moeilijker 

wordt bepaalde functies in te vullen. Dat is zorgelijk, want de vereniging staat of valt met het 

werk van vrijwilligers.  

Het bestuur realiseert zich dat het in deze tijd lastig is je ook als vrijwilliger actief in het 

verenigingsleven te begeven. Echter, vele handen maken licht werk, dus blijft er actief 

gezocht worden naar helpende handen. 

 

Op verzoek van de Nevobo en de voedselbank is een voedselinzamelactie georganiseerd in 

samenwerking met “The Setfighters”. Dit heeft geresulteerd in een flinke hoeveelheid 

gevulde kratten voor de voedselbank Zaanstreek. 

 

Tijdens het seizoen heeft een wisseling in werkzaamheden van een aantal TC leden 

plaatsgevonden. De verdeling per team is aangepast en de communicatielijnen zijn 

besproken.  

 

Ook is de opendag commissie weer actief geweest en heeft de traditionele open dag 

georganiseerd. Deze commissie is op zoek naar leden die voor een volgende keer de 

organisatie op zich willen nemen. 

Nog steeds kunnen we dus in bijna iedere commissie wel enthousiaste leden gebruiken.  
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Buiten de algemene oproepen zal het bestuur, vanwege de soms specifieke 

werkzaamheden, ook zelf leden benaderen. 

 

Al met al sluit het bestuur het voor hen eerste bestuursjaar met een positief gevoel af. 
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TC  
 

De TC bestaat dit jaar uit Michelle Vermeer, Merel Krijgsman, Frank Zutphen, Martin Harms 

en Larissa Joffer. Helen Kaptein is sinds vorig jaar ook betrokken bij de TC, als bestuurslid 

technische zaken.  

 

Frank en merel zetten zich in voor de speelsters uit de hogere damesteams (dames 1, dames 

2 en dames 3). Michelle Vermeer en Larissa Joffer zijn aan de slag gegaan met de lagere 

damesteams, dames 4 t/m dames 8. Frank Zutphen gaat over H1.  Michelle en Martin gaan 

over de andere heren teams. Merel Krijgsman is ook voor de taken achter de schermen.  

 

Dit jaar werken de TC en JC samen. Goede doorstroming tussen verschillende teams en van 

de jeugd naar de seniorenteams, niveauverschillen minimaliseren en doorgroei voor 

talenten. Dit kwam onder meer in uiting in het nieuwe trainingsschema, waarbij het 

aansluiten bij (hogere) teams meer mogelijk wordt. Aan het begin van seizoen 20-21 werd 

dit tot uiting gebracht.  En ook de seizoenen daarna hebben we dit voortgezet en blijven we 

dit voortzetten. Ook kregen meiden uit de MA de mogelijkheid om bij dames 1 t/m 4 mee te 

trainen. 

 

Het seizoen 2022-2023 was een prima seizoen. Bij dames 1 verlieten een paar speelsters de 

vereniging. Dames 1 is met nieuwe meiden aangevuld. De dameslijn was dit jaar goed op 

orde waardoor er in speelsters niet veel geschoven is. De herenlijn was dit jaar ook goed op 

orde waardoor er maar kleine verschuivingen hebben plaatsgevonden 
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JC 
 

Mark Band, Masja Roovers, Amber Kaptein en Marjolein Spijker vormden aan de start van 

het seizoen 2022 de jeugdcommissie van V.V.. Zaanstad. In de eerste helft van het seizoen 

werd versterking gevonden met de komst van Marleen van Halderen. Mark Band aan het 

einde van het seizoen aangegeven de Jeugdcommissie in seizoen 2023-20234 te verlaten. 

 

Zaanstad 2022 

De JC heeft gehandeld naar de uitgangspunten van Zaanstad 2022. Voor de jeugd golden de 

volgende speerpunten: 

• Het bieden van een veilige sportomgeving, waar: 

o De technische aspecten van het volleybal worden geleerd; 

o Plezier gemaakt wordt; 

o Aandacht wordt geschonken aan de ontwikkeling van elk lid, talent of geen 

talent; 

o Betrokkenheid van de jeugd naar de senioren en andersom. 

• Een goede doorstroom binnen de jeugd en van de jeugd naar de senioren, waarbij 

gekeken wordt naar alle niveaus van hoog tot laag. 

• Het actief bezig zijn met ledenwerving en ledenbehoud bij de jeugd van CMV tot de 

A-jeugd; 

• Continu aandacht voor de bewustwording van een gezonde leefstijl bij de 

jeugdleden. 

• Een goede en duidelijke communicatie tussen de commissies, leden en de ouders. 

 

Ouderbijeenkomsten 

Aan het begin van het nieuwe seizoen stond tijdens de Zaanstaddag een ouderbijeenkomst 

voor de ouders/verzorgers van alle jeugdleden gepland. Deze is live gegeven in de sporthal 

door Mark Band en Amber Kaptein. Er waren daar 30 ouders bij aanwezig en alle belangrijke 

punten zijn besproken door middel van een powerpoint presentatie. De bijeenkomst stond 

in het teken van de communicatie van onderstaande punten. 

• Toelichting op het beleid van de JC; 

o Sportief gedrag van ouders 

o Teamindeling en teamtaken 

o Uitleg over de organisatie en de teamtaken tijdens het seizoen; 

• Introductie coaches; 

• Werving jeugdscheidsrechters en; 

• Werving van nieuwe JC leden. 

 

Er werd gecommuniceerd wat de doelstelling van de JC was. 

 

‘Elk jeugdlid moet de kans krijgen zich optimaal te ontwikkelen op zijn of haar niveau. 

Middels stimuleren van plezier, zelfvertrouwen en motivatie kan een jeugdlid op trainingen 

en wedstrijden tot optimale prestatie komen. Volleybal is een teamsport, dus naast de 

individuele ontwikkeling is er aandacht voor het stimuleren van het team- en clubgevoel.’ 
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JC en JTC 

De JTC – jeugd technische commissie – heeft helaas opgehouden te bestaan en daarmee zijn 

de technische taken overgelaten aan de JC. De hulp van de trainers van seizoen 2021-2022 is 

gevraagd als input voor de nieuwe teamindelingen van 2022-2023. De visie van de trainers 

heeft meer dan ooit een belangrijke rol gespeeld, gezien het feit dat de competitie 

vroegtijdig is stilgelegd. 

De JC bleef eindverantwoordelijk als het ging om de communicatie naar jeugdleden en 

ouders en/of verzorgers. Het bleek een goede manier van werken, echter werd nu ervaren 

hoe belangrijk en waardevol input vanuit trainers is in deze teamvormingsfase. 

 

Jeugdteams 

Het seizoen 2022-2023 werd gestart met 9 jeugdteams (ABC) en 4 CMV teams. Ook dit 

seizoen konden wij weer op de inzet en medewerking rekenen van een groot aantal trainers 

om onze jeugd op te leiden. Goed te zien dat ook oudere jeugdleden en jonge seniorleden 

deze taak op zich namen. Zij zijn de toekomst van Zaanstad. 

Bij de jeugd, maar zeker bij de jongens blijft groei een belangrijk aandachtspunt. Het 

landelijke probleem waar jongens de volleybalsport moeilijk weten te vinden raakt ook v.v. 

Zaanstad nog altijd. Wij hadden dit jaar een JA team en een JC team wat uitkwam in de 

hoofdklasse (na de winterstop topklasse) en respectievelijk eerste klasse. 

Teamindeling 

De JC heeft in seizoen 2022-2023 een volledig geslacht gescheiden teamindeling gemaakt. 

Enkel in de CMV komt het voor dat jongens en meiden samen spelen of trainen. 

De input van de trainers is daarbij zeer behulpzaam geweest. De trainers hebben een 

voorstel gedaan, dat bijna volledig door de JC is overgenomen. 

Er zijn ook evaluatiegesprekken gehouden met zo veel mogelijk jeugdleden. De anderen 

hebben de kans gekregen om een gesprek aan te vragen. Hierbij is gekeken naar de 

belangen op zowel persoonlijk-, team- en verenigingsniveau. 

 

Competitie 

De competitie werd gestart met 9 teams bij de ABC jeugd en 4 CMV teams. Het begin van 

het seizoen was een beetje rommelig omdat er verbouwingen waren aan de sporthal, 

waardoor er een aantal keer werd gewisseld van trainingsschema’s. Na de herfstvakantie 

was alles zoals het hoorde. De tweede helft zijn de CMV teams gelijk gebleven. 

 

Met vreugde kunnen wij melden dat 1 (MC1) team kampioen is geworden na de eerste 

helft. Aan het einde van het seizoen zijn weer 2 teams (N5, JC1) kampioen geworden. 

 

Holland Top en NOJK 

Alle eerste jeugdteams kregen de kans om mee te doen aan Holland Top (HT). Dit was 

zonder selectie. 

 

Uiteindelijk werd aan het NOJK deelgenomen door MA, MB, JB en M-CMV. De eerste 

speeldag werd gehouden op 7 januari 2023. De halve finale was 25 februari 2023 en de 
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finaleronde werd gehouden op 8 april 2023. 

 

Het NOJK werd voorbehouden aan selectieteams per leeftijdscategorie. In voorbereiding op 

het NOJK worden extra trainingen georganiseerd in de kerstvakantie in aanloop naar de 

voorronde. Alleen de JB heeft dit jaar vrijstelling gekregen voor de eerste ronde en zijn 

vervolgens uitgeschakeld in de halve finale. De M-CMV en de MB zijn helaas uitgeschakeld 

na speelronde 1. De MA is in de halve finale helaas uitgeschakeld wegens een tekort aan 

speelsters. 

 

Trainersbijeenkomst 

De JC hecht waarde aan de blijvende ontwikkeling van haar trainers. Tijdens de 

evaluatiegesprekken met trainers bleek dat zij het liefst intern (bij)geschoold werden. Er is 

een trainersbijeenkomst gehouden door Wouter Slim waar ook trainers van buitenaf konden 

aanhaken. Het was een geslaagde bijeenkomst waar men veel heeft kunnen leren. 

 

CMV 

Bij het CMV werd, naast de trainers, een gastvrouw ingezet om nieuwe jeugdleden en hun 

ouder(s)/verzorgers bij de trainingen op te vangen en te begeleiden. De communicatie 

tussen ouders, trainers en de JC verliep met de komst van de gastvrouw als tussenpersoon 

beter. 

Doordat het aantal jonge jeugdleden in onze regio bij andere clubs daalt, werd voor de 

competitie van CMV 3 opnieuw aansluiting gezocht bij de competitie in Amsterdam. Op deze 

manier werd de competitie uitdagender voor de spelers. 

 

Activiteiten en evenementen 

• Sinterklaas 

Het jaarlijkse Sinterklaasfeest, compleet met pieten en volleybal spelletjes heeft gelukkig 

weer plaatsgevonden. De jeugdleden kunnen genieten van een hapje en een drankje, 

verzorgd in de kantine. 

• Halloween 

Voor het eerst dit seizoen is er een halloween spelletjesavond georganiseerd. Dit was een 

groot succes! Bijna alle kinderen waren verkleed en er kwamen heel leuke spelletjes. 

• Ouder Kind toernooi 

Ook dit jaar ging het oude vertrouwde ouder kind toernooi weer door. Er was een 

verrassend hoge opkomst en er werd leuk gespeeld. 

 

• Jeugdkamp 

Het Jeugdkamp heeft gelukkig ook weer plaats kunnen vinden en was opnieuw een 

daverend succes! Van 21 t/m 23 april 2023 zijn de kids met begeleiding afgereisd naar 

Uitgeest. Het thema was de onderwaterwereld en iedereen kwam in zijn beste outfit naar 

het feest op vrijdagavond. Op zondag konden de kids moe maar voldaan weer worden 

opgehaald. Het kamp in seizoen 2023-2024 staat voor nu gepland van 24 t/m 26 mei 2024. 

 

Door de inzet van velen verliep het seizoen vrij vlekkeloos. Veel dank aan alle jeugdleden, de 
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vele trainers, coaches, scheidsrechters, tellers, barvrijwilligers, fotografen, commissieleden 

en alle andere, betrokken vrijwilligers voor jullie inzet. 

 

# Zaanstad zijn we met zijn allen. 

 

De Jeugdcommissie 
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Zitvolleybal  
 

Zitvolleybal Zaanstad speelde seizoen 2022- 2023 met 2 teams in de competitie. 

Het eerste team XZ1 in de eredivisie het 2e team XZ2 in de eerste divisie.  

 

XZ 1 heeft 12 wedstrijden gespeeld waarvan 7 thuiswedstrijden op zaterdag tussen het 

reguliere volleybal. Dit werd als zeer positief ervaren.  

Ook zijn er, conform de regels van de eredivisie, ballenkinderen actief geweest. 

Voor het vergroten van de veiligheid en de kwaliteit van aanbod behorende bij eredivisie 

zitvolleybal is een subsidie aangevraagd voor lage palen met beschermhoezen. Hiervoor is € 

1000,00 uitgekeerd door NOC*NSF. 

 

XZ 1 heeft een moeilijk eerste competitiejaar gehad, gekenmerkt door blessures en 

gewenning aan het hogere niveau. Zij zijn als laatste geëindigd maar door de gesloten 

competitievorm kunnen zij ook volgend jaar in de eredivisie actief blijven.  

 

Op 22 april organiseerde vv Zaanstad het Nationale bekertoernooi zitvolleybal waaraan 8 

teams deelnamen. XZ 1 eindigde daarbij op een mooie 5e plaats. 

 

XZ 1 bestond uit 8 spelende leden en 3 trainende leden. 

Coach: Larissa Joffer 

Trainer: Larissa Joffer 

 

XZ2 bestond uit 10 spelende leden en 3 trainende leden 

Trainers : Dana van Woersem & Angelique Kreulen  

 

XZ 2 heeft de 1e divisie competitie in toernooivorm gespeeld waar zij na 8 toernooien 

geëindigd zijn op een 8e plaats (10 teams). 

 

Het aantal zitvolleyballers bij VV Zaanstad is in dit seizoen gegroeid van 20 naar 24. 

 

Zomer zitten 

Voor het vijfde seizoen achtereen hebben de zitvolleyballers het “zomer zitten” 

georganiseerd. Zij trainden in de zomermaanden iedere woensdagavond in T.S.C De Koog of 

Zaanlands West.  Spelers uit diverse geledingen; staand, zittend en andere zitvolleybal 

verenigingen bezochten deze, wederom succesvolle, zomertraining .  

De zaalhuur werd door de deelnemers zelf bekostigd.  
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Barcommissie 
 

De barcommissie heeft er weer een succesvol jaar op zitten. Er is ontzettend veel gedaan. Zo 

hebben we bij elk thuis-speelweekend ervoor gezorgd dat de keuken en kantine goed 

georganiseerd waren, was er altijd 1 van ons aanwezig om de bardienst te ondersteunen, 

hebben we geholpen bij feesten en hebben we weer leuke activiteiten georganiseerd als de 

bingo’s en de wijnproeverij. 

 

Wat is er nieuw gekomen dit jaar? Op veler verzoek hebben we nu vaasjes voor het Hertog 

Jan bier en hebben we bijvoorbeeld onlangs al het bestek vervangen. Ook is er een nieuwe 

muziekinstallatie met microfoon die veel makkelijker te gebruiken is. Een groot voordeel is 

bijvoorbeeld dat de bestellingen die klaar zijn nu én veel makkelijker om te roepen zijn én 

veel beter te horen. 

 

Naast alles wat we doen op de speeldagen doen we ook ontzettend veel wat minder 

zichtbaar is, maar minstens net zo belangrijk. Zo maken we natuurlijk de barschema’s, 

zorgen we dat de bestellingen voor eten en drinken gedaan en ontvangen worden, 

bedenken we elke week weer welk eten we serveren, doen we ontzettend veel schoonmaak 

en onderhoud en draaien bijvoorbeeld ook bardiensten voor handbal. 

 

Als laatst willen we graag alle vrijwilligers ontzettend bedanken dat jullie afgelopen jaar weer 

bardiensten hebben gedraaid. Zonder jullie zijn we nergens! Wisten jullie ook dat omdat 

iedereen vrijwillig bardiensten draait, we ervoor kunnen zorgen dat de prijzen in de kantine 

lager blijven en dat een groot deel van de omzet via de Stichting Volleyhal weer 

terugstroomt naar onze vereniging? Enorm waardevol dus. 
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Webteam 
 

Het webteam bestond afgelopen seizoen uit Sandra Smit, Kim Woudenberg en Wim van der 

Weide. Rob van der Weide was als technisch adviseur voor de website beschikbaar. 

 

De nieuwe website bestaat alweer een jaar en het bezoek aan de site is circa 30% gestegen. 

De site is inmiddels uitgebreid met buttons voor de komende thuiswedstrijden, bardiensten 

en het fluit- en telschema. 
 

Voor de kantine wordt er regelmatige een nieuwe versie van de “kantine video” gemaakt. 

Deze is ook bedoeld om onze verschillende sponsoren regelmatig te tonen. 

Voor seizoen 23-24 staat op de planning de verschillende Instagram accounts van de teams 

aan de website te koppelen. Hiervoor zoekt het webteam nog uitbreiding met 1 of 2 

personen die goed bekend zijn met Instagram. 

Het webteam maakt vaak dankbaar gebruik van de foto’s van onze “huisfotograaf” Gilbert 

Bronkhorst. 

 

Verder  zijn en blijven we afhankelijk van input vanuit de vereniging. We zouden graag wat 

meer wedstrijdverslagen ontvangen, juist ook van andere teams dan heren-1 en 2. Zeker ook 

van de jeugd. Je kunt je input blijven sturen naar web@vvzaanstad.nl. 

 

mailto:web@vvzaanstad.nl

